
Til beboerne iafd.23
Tulipanvei t4-96

Silkeborg, den 7. juli 20L9

lndkaldelse t¡l afdelingsmØde

Med henvisning til vedtægternes bestemmelser 514 indkaldes herved til ordinært, obligatorisk
afdelingsmØde. Mødet afholdes tirsdag, den 27. august 2019 kl. 19.00 i fælleshuset, Tulipanvej
56.

Dagsorden

L. Valg af dirigent.
2. Valg af referent.
3. Fremlæggelse af beretning for perioden siden sidste møde. Beretning vedlagt.
4. Fremlæggelse samt godkendelse af afdelingens driftsbudget for det kommende år.

Driftsbudget for 2020 fremsendes vedlagt.
5. Behandling af eventuelt indkomne forslag. Forslag skal være afdelingsbestyrelsen i

hænde senest 2 uger før mødet.
6. Valg af formand for afdelingsbestyrelsen (valgperiode 2OL9-2O2tl

På valg: Lise Møller Madsen
7. Valg af L medlem (valgperiod e 2Ot9-2021) og suppleanter (valgperiode 2019-2020) til

afdeli ngsbestyrelsen.
På valg: Poul Meisler

8. Eventuelt.

Afdelingen er vært ved smørrebrød, øl og vand. Du bedes tilmelde dig på nedenstående talon,
som afleveres senest den 20. august 20L9 t¡l Lise Møller Madsen, Tulipanvej 36.

Referat fra mødet bliver omdelt til alle beboere og vil være tilgængelig på www.ab-silkebore.dk
under punktet "Min afdeling".

Med venlig hilsen
Afdelingsbestyrelsen
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Formandens beretning for afdelin 923 20L812019

Forslag fra budgetmødet:
Ved budgetmødet i august indkom der forslag om renovering af badeværelser. Boligselskabet
har taget sagen op og forventer ifølge hjemmesiden at komme med et udspil i 2O2L.

LØbende vedligeholdelse:
Der er påbegyndt malerarbejde af alt træværk. Trods det gode vejr er arbejdet ikke gjort
færdigt, men bliver det snarest, når vejret er tilstrækkelig varmt.
Undertegnede har henvendt sig til boligselskabet omkring arbejdet, da mange har været generet
af korte varsler og svineri.

Fællesarrangementer:
I starten af marts afholdt bestyrelsen en velbesØgt suppeaften ifælleshuset på Tulipanvej
Udover suppe var der quiz og fællessang. Der var tilmeldt 24 beboere.

Eudget:
Afdelingsbestyrelsen har ønsket, at pedelkontoret bliver renoveret, så det kan bruges som
gæsteværelse til områdets beboere. lførste omgang bliver der tale om at installere mØbler i
lokalet. På sigt kunne vi 6nske, at der etableres brusefaciliteter på det store toilet.

Markvandring:
Ved markvandringen i april måned roste afdelingsbestyrelsen gårdmændenes arbejde. Alt det
udendørs fremstår trimmet og pænt. Vi indstillede til, at man underspger om der kan findes
nogle vækster, som kan sikre og skærme regnvandsbassinerne ved fælleshuset, så alle trygt kan
have både store og små gæster.

Afdeli ngsbestyrelsen :

Har afholdt 3 møder vedr. ovenstående og planlægger endnu et møde vedr. budgettet.

Beretningen er udarbejdet af Lise Møller-Madsen


